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Ringamåla Älg- och Kronhjortsskötselområde 

Protokoll från styrelsemöte 11 Januari 2024. 

Plats: Höga Böke 

Närvarande: Jesper Bengtsson, Julius Jeppsson, Magnus Larsson, Claes Hallström, Robert 

Wållgren, Nils-Erik Svensson, Mats Ottosson, Andreas Eriksson 

Frånvarande: Jakob Erlandsson 

 

§ 1. Mötet öppnas 

* Jesper Bengtsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 

* Dagordningen för dagens möte godkändes. 

 

§ 2. Ekonomi & Förberedelser Årsmöte 

* Nils-Erik presenterade årsbokslut för 2023 som sammanfattas enligt nedan efter redovisning 

av årets transaktioner: 

- IB Kassa/Bank 48.304 kr 

- UB Kassa/Bank 48.034 kr 

 

* Styrelsen godkände årsbokslutet och Jesper och Nils-Erik undertecknade bokslutsdokument. 

 

* Jesper föredrog Verksamhetsberättelsen, som inför dagens möte hade skickats ut på remiss 

till alla styrelseledamöter. Verksamhetsberättelsen godkändes och undertecknades av alla 

närvarande styrelseledamöter. 

 

* Dagordningen inför Årsmöte gicks igenom och diskuterades 

- inga markändringar är anmälda 

- inga nya jaktlag har anmälts 

- inga motioner inkomna 

- samma avgifter föreslås för kommande år 

* Dagordningen godkändes att sändas till medlemmarna 

 

§ 3. Avskjutning och Viltstatus 

Styrelsen gick igenom avskjutningsstatistik i RÄKSO tom dagens datum – se bilaga. 

* Sista kalven fälldes i Norr 18/11 (34 kg) 

 

* Styrelsen diskuterade ambitionen att få till stånd en återhämtning av älgstammen och hur vi 

fortsatt jobbar med detta: 

-  Jesper informerade om att det normalt tar 6 år av uthållighet och återhållsam avskjutning för 

att få en återhämtning i älgstammen – nu är vi inne på år 2. 

-  Robert informerade om att Olofströms ÄKSO blåste av älgjakten i måndags trots att det 

fanns både vuxna och kalv kvar att fälla. 

- Styrelsen diskuterade att införa än mer restriktioner i kalvavskjutningen för att öka tillväxten 

- Magnus föreslog att ett alternativ vore att inte släppa kalvjakten fri förrän 1:e Januari 

samtidigt som hondjursförbud inträder – oavsett om alla hondjur fällts före det datumet, dvs 

inte släppa kalvjakten fri på enkelkalv när sista hondjurets fällt under jaktåret. Det får till följd 

att slaktvikten på kalvarna kommer att öka (skjuts senare på året) och att möjligen fler kalvar 

kommer att överleva. 

 

BESLUT – Styrelsen beslutade att föreslå årsmötet att tillämpa samma avskjutningsregler 

jaktåret 2024/25 som föregående år dock med tilläggen att rekommendera att spara tjurar 4-8 

taggar samt att spara kalvar. 
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Trafik/Viltolyckor  

* Julius rapporterade att inga viltolyckor med älg har inträffat i vårt område sedan förra 

styrelsemötet – positivt. 

* Det har inträffat mycket rådjurs-olyckor. 

* Olycksstatistiken kan ses på www.viltolycka.se  

 

ÄFOt 

Jesper informerade om status 

* Blekinge Väst Älgförvaltningsgrupp – förslag ny ordf Hans Berggren, Gungvala, som 

representant för markägare 

* Sista året på beslutad förvaltningsplan 

* Jesper har inte hört något mer om eller fått vidare indikationer på krav om 

sammanslagningar av ÄKSO till större områden från Länsstyrelsen. 

§ 4. Inför kommande årsmöte 

* Årsmöte sker 2024-01-29 kl 19.00 i Höga Böke 

* Nils-Erik ordnar frallor m kaffe till 40 pers 

 

* Valberedningens representant Johan Bergholz informerade om att Valberedningen inte 

lyckats finna ny ordf efter Jesper. De som tillfrågats har alla ännu så länge tackat nej till 

uppdraget. Johan informerade om att diskussion har hållits med Markus Jeppsson, Mörrum, 

som visat intresse för att ingå som ny ledamot i styrelsen och att besked om detta väntas i 

veckan. Styrelsen diskuterade inom sig om lämplig person att ta sig an ordförande-uppdraget 

efter Jesper. Styrelsen enades om att Julius skulle vara en bra ny ordförande, och Julius bad 

om 1 dags betänketid och lovade återkomma till styrelsen och Valberedningen med besked. 

* Styrelsen var vidare enig om att de arbetsuppgifter som de senaste åren utförts av Jesper 

som ordförande, mer rättvist delas upp mellan styrelseledamöterna. Jesper ombads nedteckna 

noteringar om arbetsuppgifter i ett årshjul för att underlätta för ny ordf och styrelse i sitt 

fortsatta arbete. 

* Valberedningen hade mått bra av att även ha en representant från Mörrum/Södra området – 

och styrelsen och Valberedningen skall försöka verka för detta. Johan Bergholz kan tänka sig 

fortsätta i Valberedningen. Andreas fick i uppdrag att kontakta Anders Eliasson, Mörrum, 

som ny ledamot i Valberedningen. 

 

§ 5. Övrigt 

* Styrelsen diskuterade förekomsten av varg och vargobservationer i vårt område och 

Blekinge i övrigt. 

§ 6. Mötet avslutas. 

 

 

Nästa möte:  Årsmöte 2024-01-29 kl. 19.00 i Höga Böke 

Karlshamn 2024-01-28 

Vid protokollet  Justeras 

 

Magnus Larsson, Sekreterare  Jesper Bengtsson, Ordförande 

Jesper Bengtsson (Jan 28, 2024 16:04 GMT+1)

http://www.viltolycka.se/
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